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Analytik–badatel, vědec v oblasti extraterrestriálních entit (ET=MZ) bije na
poplach:

JAK MZ SOUVISÍ SE SOUČASNOU SITUACÍ S COVIDEM
ČEHO SE REÁLNĚ OBÁVAT A NA CO SE PŘIPRAVIT

Toto není sci-fi, ani fake news, ani hoax, toto je krutá realita a každý se brzy
přesvědčí na vlastní oči.

MZ=ET (UFO) – SOUVISLOSTI SE SOUČASNOU SITUACÍ A FAKE COVID
PANDEMIÍ
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Není mým zájmem tady někomu dokazovat, jak vypadají MZ, to je nepodstatné, ale
jaké jsou jejich záměry a jak funguje jejich taktika a kdo se skrývá za celou

vykonstruovanou pandemií neexistujících virů, které zatím nikdo laboratorně
neprokázal a spíše udělal z dřívější chřipky, která podivně a náhle zmizela,

obrovskou blamáž a uměle vytvořil bakterie a viry se skrytým záměrem vystrašit lidi
a následně nabídnout vakcíny se zpožděnou vražednou účinností (srážlivost krve,

záněty orgánů, grafen atd.), což je ve výsledku obrovský byznys a hlavně biologická
zbraň na zabíjení a snížení populace.

Jak moudře vymyšlené, proč zabíjet lidi, když se budou vraždit sami a ještě dobrovolně. Důkazů
jejich plánů z dřívější let je spousta a ani se nestydí je veřejně prezentovat, viz videa níže,
Simpsonovi, NASA, OH 2012, tunel ve Švýcarsku atd. Je logické, že nemohou vystupovat odkrytě a
otevřeně, proto používají pro své záměry zmanipulované a ovládané otroky z GP, chazarské mafie,
zednářů, iluminátů, akcí Bilderbergu, Římského klubu atd.

Já osobně jsem se setkal s MZ několikrát a několik mých přátel také a těm věřím na 100%, takže vím
o čem píšu a nejsem žádný bláznivý ufolog! Až se vám to také stane, což bude brzy, budete v šoku a
pak možná uvěříte, kde je skutečná pravda.
Dělám do ufologie už přes 50 let, mám spoustu osobních poznatků a důkazů, informací ze spousty
seminářů, které se většinou na veřejnosti neberou vážně, protože jsou záměrně a účelně
zesměšňovány a zatím se jim to perfektně daří a já bych si nedovolil někoho vodit za nos jen pro
nějakou popularitu a zviditelnění.

 

 

Pokud jste viděli film “Bílá nemoc” podle povídky Karla Čapka, kde doktor Galen vyrobil lék na bílou
nemoc, ale nechtěl léčit válečníky, jen pod podmínkou ukončení válek. A když konečně dosáhl svých
požadavků a nesl svůj lék diktátorovi, byl fanatickým davem ušlapán a lék zničen. Podobnost s
isoprinosinem čistě náhodná?

Je to velice podobná situace, jako tento můj pokus, otevřít oči inteligentním lidem a přesto se mi to
nedaří. Proč ne je v tom, jak demagogie a lstivost MZ perfektně funguje. Možná jednoho dne
pochopíte a uznáte a doceníte můj názor a varování.

Dovolte mi podělit se o tyto důležité informace na základě osobních dlouholetých
poznatků a zkušeností. Věnuji se dlouhodobě bádání a získávání informací o

extraterrestriálních entitách (zjednodušeně tzv. Ufologie). Od svého mládí jsem se
zúčastnil spousty různých seminářů, byl jsem členem výzkumných “ufologických”

organizací a dělal analytika digitální fotografie, na odhalování padělků a osobně se
setkal s těmito MZ jevy.

https://cz24.news/donate/


Nejsem žádný fanatik ani naivka, vycházím z vědecké reality a logiky a spousty dostupných
odtajněných informací, které dokážou přesvědčit nejen pracovníky NASA, ale i naše největší skeptiky
aby pochopili, že nejsme ve vesmíru a dokonce ani na této planetě jediný “nadřazený” inteligentní
druh.

Kdysi v 50tých letech pracoval seržant spec. tajného oddělení pro výzkum UFO jménem Robert (Bob)
Orel Dean a po ukončení služby prohlásil veřejně, že „jsou již mezi námi a nikdo je nepozná“.
TAKŽE JIŽ ASI 70 LET MĚLI MZ ČAS SE INFILTROVAT VŠUDE DO VEDOUCÍCH POZIC a
myslím se tak stalo, stačí se podívat, co se kolem nás děje!!! viz video níže:

Pak zanedlouho záhadně zemřel (jako spousta dalších badatelů, co byli „moc
nahlas“ a vypustili nepovolené informace). V podstatě řekl, že se děsí toho, až se
tito „nenápadní“ MZ dostanou-vetřou na vedoucí místa v armádě, do Pentagonu a

do vládnoucích pozicí a pak nebude problém, aby nám skrytě vládli, příp. nás
vyhladili jako nepotřebný obtěžující hmyz a nikdo tomu nebude věřit … na což

především spoléhají.

Proto je zesměšňováno a bráněno veřejně mluvit o čemkoliv, týkající se MZ a UFO i když to
není vojenské tajemství. To by se dalo pochopit v případě prozrazení nějakých vojenských
technologií, ale zakázat sdělovat, že jsem něco záhadného pozoroval???!!!

Proto jsou všude vědečtí badatelé – ufologové zesměšňovaní a bojí se vystupovat veřejně. Někteří
nepohodlní, kteří vědí už moc, jsou za záhadných okolností zavraždění, příkladů je spousta. Také
podivní „muži v černém“, kteří se chovají jako bio-roboti těch vládnoucích a jejich úkolem je
zastrašovat pozorovatele a zjišťovat a hledat případně jejich narušitele – vetřelce.

Proč létají černé helikoptéry bez označení okamžitě nad místem nějakého
výskytu UFO nebo MZ? Když jsem to zjišťoval, armády nic takového

nevlastní, to by snad někdo musel vědět a vidět někde na letištích. Je velice
jednoduché pro MZ měnit pomocí 3D hologramu a pod. techniky, vzhled

jejich létajích strojů, je to logické a každý MZ agresor má svůj způsob
nějakého maskování svých zbraní a techniky!!!

TECHNOLOGIE MZ=ET JE MIMO LIDSKÉ CHÁPÁNÍ A NA TO SPOLÉHAJÍ,
UVĚDOMTE SI TO !!!

Další kdo promluvil je seržant Clifford Stone, který se osobně setkal s MZ a
pomáhal jim…

nebo bývalý kanadský ministr obrany Paul Hellyer

nebo Boyd Bushman, před smrtí, aby ulehčil svému svědomí

nebo agent CIA před smrtí



a nebo vojenský geolog ing. Phil Schneider, který při pracech na podzemních voj.
základnách narazil na MZ a bojoval s nimi v podzemí, byl těžce zraněn a protože to

zveřejnil, byl následně brutálně zavražděn.

Další jeho poslední slova, než ho zavraždili najdete tady najdete tady.

Někteří těsně před smrtí odhalily spoustu zakázané pravdy o MZ, např. Ron Garner

Národního tiskový klub 2001 – přednáší Dr. Steven Greer, autor projektu “Odhalení-
Disclosure”.

… a spousta dalších velmi známých ufologů, vědců, astronomů a různých
agentů.

Nejvíc zpodobňuje realitu a nabízí možnost-variantu film z r. 1988 „Jsou mezi námi – Oni žijí!“
Ke stažení zde na “ulozto.cz”, kterému taky málokdo uvěří, že by mohl být realitou, ale co když…

Vzpomněl jsem si na jedno starší video z YouTube, kde nějaký muž volal do rádia, byl ve stresu a
zajíkal se a říkal, že ho vyhodili pro nemoc z Area51 a že se dozvěděl hrozné věci, že nám vládnou
MZ a chtějí nás vyhladit, ale že máme ještě čas se zachránit.
Záznam hovoru byl operátorem nouzové linky vyhodnocen jako jako reálné volání, zapni si české
titulky:

 

Takže ve výsledku zdravé logiky se nabízí vysvětlení, proč Merkelová, mentál Biden,
Makron, Soros a patrně i Putin (!) a další loutky chazarská mafie, co jsou ve vládách

světa, terorizují a šikanují svůj vlastní lid, nevadí jim demonstrace, ignorují stav v
jakém je jejich země, jako by byli mimo smysly a někdo je ovládal nebo

naprogramoval k sebezničení.
Proč musí být na světě stále udržovány dvě strany, DOBRO a ZLO, které proti sobě

musí neustále bojovat?
PROTOŽE JSOU VÁLKY PRO PSYCHOPATY TEN NEJVĚTŠÍ BYZNYS A SLOUŽÍ JIM

K OVLÁDÁNÍ A ZASTRAŠOVÁNÍ LIDSTVA!!!

Šokující video o plánech NASA

Pokud je to záměr MZ, tak je mimořádně těžké bránit se někomu, kdo je miliony let
s technikou před námi, proto je musíme odhalit, dát jim najevo, že o nich víme a

pokud budou nadále škodit, nekompromisně je zničit.

K čemu slouží televize, aniž by si to někdo uvědomoval? Došlo vám to někdy? U nás prý
veřejnoprávní ČT1.

https://ulozto.cz/file/aJxQbTT09ZXr/jsou-mezi-nami-1988-sci-fi-thriller-horor-cz-hd-mp4


NEMŮŽU SE UBRÁNIT DOJMU, ŽE JSOU JIŽ VŠICHNI VŮDCI NĚJAKÝM
ZPŮSOBEM MENTÁLNĚ UPRAVENI (čipy v mozku apod.),

ZMANIPULOVÁNI ANEBO ROVNOU NAHRAZENI DVOJNÍKY MZ, protože
dokonce i manželka presidenta Putina prohlásila veřejně, že to už není její bývalý
muž, myšleno samozřejmě tělem, vzhledem a podobou a ženy na to mají vrozený

instinkt…
Divadlo “studené války” se udržuje aktivní jen z důvodu byznysu. Takže USA a

Rusko budou stále v konfliktu.

Všichni jsou většinou účastníci Bilderbergu, kde patrně dostali speciální
očkování, čipy nebo jim MZ  přeprogramovali mozek a ovládají je nějakým
způsobem na dálku!!! Podobně budou ovládat i všechny s očkováním obsahující

grafen nějakou pro nás neznámou technologií.

A co satelity Elona Muska? Je velice podezřelé, proč najednou tolik tisíc satelitů
kvůli údajnému G5 internetu?

Pod tím se může skrývat ovládání očkovaných, kteří jsou infikováni grafenem a
můžou být ovládáni přes tyto satelity!!!

Proč tak náhle zavraždili německého Dr. Andrease Noacka, který objevil, že
je grafen obsažen v injekcích?

A mj. se chová jako žiletky a ničí cévy. Bylo zjištěno, že vakcíny obsahují i jiné
nepochopitelné látky a příměsi.

Mám důvodné a vážné podezření, že pokud jsou tito naši “vůdci” už pod vlivem MZ a mají ovládané
mozky, tak si ani nemůžou uvědomit, že konají zlo proti vlastnímu lidu, stačí se zamyslet nad



podivným, nevědeckým, neodborným, chaotickým a dokonce protizákonným počínáním vlády!

To je také záměr MZ, jak uvést lidstvo v omyl, který nikomu nedojde a svést jejich počínání na lidské
selhání apod.
Je nutné tyto lidi ve vedoucích funkcích odstavit od jejich moci, jakýmkoliv způsobem, protože jinak
budou škodit dál, aniž by si to uvědomovali. Pokud vakcíny obsahují látky, pomocí kterých můžou MZ
jakýmkoliv způsobem ovládat  lidskou mysl, pak jsou všichni očkovaní naši nepřátelé a bohužel to
poznávám ze všech stran ve svém okolí, dokonce i od přátel, kteří jsou z ničeho nic agresivní a
jakoby smyslů zbavení.

Pokud se nebudeme radikálně bránit, zvítězí NWO a jejich systém Matrixu, který už
prezentují spoustu let dopředu a nikdo je nebere vážně.

Je to náhoda nebo záměr, viz video níže už z r. 2010 ještě před pandemií???

Nebo zahajovací ceremoniál OH v Londýně již v r. 2012

Nebo zahajovací satanský rituál při otvírání Gotthardského tunelu ve
Švýcarsku.

K čemu je a komu má sloužit řízená imigrace?
Za účelem zničení Evropy a rozpoutání války. To přece nemůže chtít žádný rozumný

vládce jakékoliv země!!!
A Makrela (bezdětná) se nepochopitelně činí a ničí nejvíc, jako by jí někdo ovládal a

řídil mozek.
Opravdu chceme někdo toto ztělesněné ZLO v Evropě? Už naši otcové a dědové
bojovali proti těmto vypláchnutým mozkům, pedofilům se zločineckou ideologií,

kteří chtějí jen ovládnou svět a vraždit bezvěrce!!!
Kdo je asi tvůrcem ISIL/ISIS, Al-Káida, Talibanu, různých teroristických skupin,

které útočí po celém světě?

Myslím, že vítr fouká od západu.
Kdo ovládá imámy po celém světě, aby šířili nenávist a vraždění bezvěrců? Jak to, že to nikdo neřeší
a neomezuje jejich činnosti na území jiných států?!!! Jak je možné, že se chovají jako vetřelci v
zemích, které navštívili pod záminkou potřeby pomoci a jako hosté si diktují podmínky? Copak jsme
se všichni zbláznili?

Jak je vůbec možné, že někdo (asi GP a ilumináti) založil tak odpornou ideologii, pro ovládání
hlupáků na rozpoutávání válek a ještě nikdo se nesnažil tento šílený zločinecký systém zakázat?!
Není vám divné, jak může ještě existovat něco tak primitivního a idiotského v dnešní době? To ani
Hitler nedokázal a když se podíváte na primitivní kmeny v Africe a v Brazilských pralesích, tak ani
křováci a lidožrouti nedokázali taková zvěrstva. Čí je to záměr???!

Je spousta videí na YouTube kde jsou vidět oči různých vůdců, jak se jim mění na



ještěří škvíry – reptiliáni, toto je těžké ověřit a uvěřit, ale beru to jako možnost, z
historických zdrojů to není nemožné a podle nejnovějších poznatků vědců údajně žijí

pod zemí atd. Pokud připustíme, že MZ mají daleko vyšší technické možnosti,
můžou měnit hmotu, ovládat mysl lidí (viz únosy do UFO), mizet, zneviditelnit se,
být jako hologram, skrývat se třeba v jiné dimenzi a jsou miliony roků před námi v

technice, pak jsme pro ně jen obtížný hmyz a podle toho s námi jednají.

Kde se berou stále nové a nové varianty virů, kdo je vyrábí a rozprašuje mezi
lidi?

Kdo na to může mít techniku, která se skrývá za chemtrails apod.?

Už celý svět nosí roušky a dává si pozor na hygienu, takže kde se berou další a další
varianty virů???

Mutace to určitě nejsou, to pochopí už snad každý i ten největší hlupák, že virus
není samotvorný genius, ale že ho musel vytvořil uměle někdo moc inteligentní, ale

zločinec s nějakým nekalým záměrem.
Byli jsme údajně stvořeni jako bio-roboti na těžbu zlata pro MZ (Anunnaki), s

omezenou funkcí mozku (momentálně ho máme využitý na pár procent, zbytek
zablokovaný), aby jsme jen pracovali jako otroci a to se děje dodnes.

Jenže časem jsme si inteligenci zvýšili (sice jen někteří) a už to není pro MZ a GP



únosné, planeta se přelidňuje, tak se musí snížit stavy, prý z 7.5 miliardy jen na 0.5
miliardy max.

Takže se postavíme do řady, budeme se rozpočítávat, vždy prvních 14 vyrazí
dobrovolně na hřbitov a zhruba každý 15tý může dál žít?!!! To asi nikdo se

zdravým rozumem neudělá, tak “naši bohové” vymysleli pandemii a
vakcinaci vraždící se zpožděním a lidi se budou vraždit sami dobrovolně.

OČKOVÁNÍ PROTI COVIDU JE TEČKA, ALE TEČKA ZA NAŠÍM ZDRAVÝM
ŽIVOTEM.

Proč se nesmí používat ivermectin a isoprinosin, když je vyzkoušený, léčí a
pomáhá?

Proto, že by to nebyl byznys pro pharma-mafii a její služebníky ve
vládách?!!!

Kam zmizela obyčejná chřipka? Nikam, jen se přejmenovala na covid, protože je to
10x větší byznys pro bílou mafii!!!

Účelem, úmyslem a zájmem farmaceutických firem je zcela něco jiného, než
pacienty uzdravovat a zachraňovat.

Dovedete si představit tu katastrofu pro ně, kdyby se všichni lidé na světě
uzdravili???!!!

Čím by se pak ta bílá nenasytná mafie živila?!

To, že je vakcinace biologická zbraň a bude se zpožděním zabíjet, aby nešla
prokázat souvislost, pochopí i méně inteligentní, někde jsem dokonce četl, že je to
záměr zbavit se těch méně chytrých, i když migrace do Evropy je spíše se záměrem
vyhladit chytré a nahradit hlupákama, kteří jsou ovládáni koránem a Aláhem. Ti se

pak celkem bez boje nastěhují do našich opuštěných domovů a budou vesele množit,
aby doplnili stavy otroků.

Je zvláštní, že tito přenašeči všech možných nemocí, které v Evropě už
nemáme, SE NESMÍ OČKOVAT!!!

PRÝ JIM TO ZAKAZUJE VÍRA! NENÍ TO VÍC NEŽ DIVNÉ, ŽE SI TAK ZNOVU
TAHÁME DO EVROPY NEMOCI,

KTERÉ JSME SI U NÁS UŽ DÁVNO VYLÉČILI A ODSTRANILI A V EVROPĚ TÍM
PÁDEM NEEXISTUJÍ?!

Není vám divné, že zdravotnické organizace mlčí a nijak to neřeší?!!! Jak je
možné, že nebezpeční imigranti se nesmí očkovat a nás nutí k vražedným,

nevyzkoušeným a neschváleným vakcínám?

JAK JE MOŽNÉ, ŽE NÁM VLÁDNOU TAKOVÉ ZRŮDY A ÚCHYLOVÉ?!!!



Šokující video jak smýšlí aristokraté, co chtějí vládnout světu.

Šokující video jak smýšlí jeden šílenec a psychopat,
co chce vládnout světu, ředitel ruské spořitelny German Gref (narodil se v

Kazachstánu etnickým Němcům, proto to německé jméno i příjmení), který v tom
videu Michalkova figuruje jako ústřední postava se svým proslovem před více než 9

roky, je opravdový psychopat nejhrubšího zrna.

Jeden z hlavních poskoků MZ, GP a NWO, zločinec “Choroš” už zaškolil i
syna.

Úchylák Klaus Schwab, potomek Rothschildů, ředitel Světového
ekonomického fóra, který celou pandemii vymyslel a naplánoval. Této zrůdě

můžete poděkovat za všechna příkoří posledních let.

Tak nějak to vypadá v realitě.



Záhadné okultní malby na letišti v Denveru. Chrám NWO?

Více o záhadných malbách v Denveru klinutím zde

https://fest-bilet.ru/cs/skoraya-pomosch/tainstvennyi-aeroport-v-denvere-dyavolskaya-simvolika-denverskogo-aeroporta.html


Vše je jinak, než nám sdělují veřejnoprávní media, uvědomte si to!
Dokument s českými titulky a popisy. Upozorňuji, že ne vše v tomto videu může býti

pravdou.
Měli by jste se zaobírat faktem, že spousta z těch věcí řečených ve videu tak jsou a

je třeba
si to uvědomit a šířit to mezi lidmi. Ne vše je tak, jak nám to média či vláda nastrčí,

je třeba si uvědomit, že žijeme ve lži. A kdo s tím něco může udělat? Jedině my…

Velice zajímavé video izraelského Rabbiho Alona Anava.

Ředitel motolské nemocnice Miloslav Ludvík:

Další velice zajímavé video Antonína Baudyše:





ŘEŠENÍ KRIZE
…a to jich tam ještě spousta chybí, každý si tam naloží svého

vraha.



POKUD JEŠTĚ NĚKDO NEPOCHOPIL KDO JSOU TI MASKOVANÍ MZ A KDE
JE PROBLÉM,

MUSÍ SI TENTO ČLÁNEK PŘEČÍST CELÝ ZNOVU A POŘÁDNĚ SE LOGICKY
ZAMYSLET!!!

POKUD NEPOCHOPÍ ANI PAK, JE JEDINÉ ŘEŠENÍ, DOSTAVIT SE DO
OČKOVACÍHO CENTRA!!!

OČKOVÁNÍ PROTI COVIDU JE TEČKA, ALE TEČKA ZA NAŠÍM ZDRAVÝM
ŽIVOTEM.

Tak jsem se zamyslel, co je potřeba udělat pro naši záchranu a
jediné co mě napadá

je potřeba vzbudit Žižku, Blanické rytíře, na Slovensku Jánošíka a v
americe

J. F. Kennedyho, vzít zbraně a vyrazit na ně a hlavně vzít zdravý
rozum do hrsti

a radikálně se zbavit psychopatů z GP, kteří jsou mimo realitu nebo
někým ovládáni

a bezcitně a brutálně chtějí vyvraždit naši civilizaci.

Zkuste se zamyslet, jak funguje příroda, jestli potřebují mravenci,



včelky a jiná
společenství, nějaké politické parazity, bankéře, oligarchy,

úředníky, spekulanty,
lichváře, notáře, exekutory, makléře, vůdce, co by jim řídili život

atd.?!!!

Pokud nevezmeme zdravý rozum do hrsti a nezačneme se chovat
jako slušní lidé,

tak si příroda poradí sama i s námi, protože my jsme ti, co tady na
planetě páchají

to největší zlo a devastují si životní podmínky.
Nejhorší ZLO jsou všechna různá fanatická náboženství, je to jen

hnusný byznys
a manipulace lidmi zneužívající lidskou důvěru. Nejvíc škodí

iniciativní hlupáci
v různých funkcích a líní chytrolíni, nenasytní psychopaté, co mají

“nahrabané”
na stovky životů a pořád mají málo!!!

Proto je naše jediná šance v jednotě a společném postupu za
účelem zachránit co se

ještě zachránit dá, pokud chceme přežít jako lidstvo a rasa.

Zajímavá videa a odkazy:

Zajímavé odkazy:

https://www.youtube.com/c/DrStevenGreer55/videos

https://www.youtube.com/c/DrStevenGreer55/videos


https://www.youtube.com/c/GUFONRadioStream/videos
https://www.youtube.com/c/mavi777/videos

https://www.youtube.com/c/MUFONHQ/videos
www.youtube.com/channel/OvniSkyMexico

https://www.youtube.com/c/ParanormalCrucible/videos
https://www.youtube.com/c/REDSTONETV/videos

https://www.youtube.com/c/thirdphaseofmoon/videos
https://www.youtube.com/c/UFOLou/videos

https://www.youtube.com/c/SECTION5120/videos
https://www.youtube.com/c/ufoxlll/videos

https://www.youtube.com/c/UFOvni2012/videos
https://www.youtube.com/c/ZVUFO/videos

www.youtube.com/úžasný svět záhad-videos

https://internetweek.cz/zahadna-umrti/zahadna-umrti-ufologu-a-vedcu
https://internetweek.cz/encyklopedie-mimozemstanu/encyklopedie-mimozemstanu-sedivaci-greys

https://internetweek.cz/ufo-videa/nejlepsi-zabery-ufo-na-svete
https://morezprav.cz/konspirace/zahadna-umrti-ufologu-museli-zemrit-protoze-vedeli-prilis-mnoho

https://morezprav.cz/konspirace/nejvetsi-tajemstvi-nasa-mesto-na-odvracene-strane-mesice
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